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Onderwerp: Meltblown DSM

Ha allen,

Gisterenavond heb ik- gesproken en uitgelegd dat we op meltblown meer ruimte hebben om iets te doen dan
mbt de mondmaskers:

-Meer aanbieders

-Meer aanbod

-lopende contracten en een reservelijst

-Geen dwingende spoed

We hebben daarentegen wel de wens productie MB in Nld te stimuleren. Dat maakt dus de combinatie DSM-VDL
voor het gesprek lastiger. We zien natuurlijk wel de meerwaarde van een combi tussen deze partijen, maar vooral in
een ‘reguliere’ omgeving.

Heb aangegeven dat we graag met hem/DSM in gesprek gaan hoe we het comfort kunnen bieden voor de aanschaf
van de machine.

- benadrukte nogmaals waarom voor heb de combi interessant was: Voor DSM was de aanschaf van de MB
machine al discutabel vanuit de duurzaamheidsgedachte. Als er dan een stevige partner mee zou doen met een

goede businesscase, dan wordt dit beter verdedigbaar.

Maar hij begreep ook wel onze insteek, zo had ik althans de indruk.

Hij vroeg nog expliciet of we ‘problemen’ hebben met VDL,_. Het zit ‘m in de

producten en de bestaande contracten/aanbod.

Ik heb wel aangegeven dat het goed kan zijn dat we in een later stadium gaan tenderen/aanbesteden voor PBM,
maar dat we nu nog niet zover zijn en dat we daar dus niet op vooruit kunnen lopen.

Afgesproken om maandag bij elkaar te zitten om door te spreken hoe dit verder in het vat te gieten. Hij moest ook
intern en met VDL afstemmen.

- vroeg of VDL bij die afspraak kon zijn. Heb daarop aangegeven dat we de voorkeur hebben om met één partij
te spreken maar dat we natuurlijk niet kunnen of willen verbieden dat ze aansluiten. Heb het daarmee open gelaten.

De afspraak is inmiddels ingepland (maandagmiddag), maar het kan zijn dat-ie vervroegd wordt.

Tot zover voor nu.

Groet, -

(Ps, vandaag in ieder geval tot 14.00 uur moeilijker bereikbaar).
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